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1. Op blz. 1 van het voorstel staat een rente van 1,5%. Is het niet zo dat een gemeente 
een negatieve rente betaald als er nu geld geleend wordt? Waarom wordt er dan 
uitgegaan van 1,5%? 

2. Bij de eerste behandeling in de raad van 6 juni hebben wij de volgende vraag gesteld: 
“Bij punt 2 van de kanttekening staat dat er geen rekening wordt gehouden met 
onvoorziene tegenvallers om de herijking zo laag mogelijk te houden. Waarom is hier 
voor gekozen? De kans bij een project van ruim 10 miljoen is toch nog veel groter dan  
bij een project van 4 miljoen? Graag een overzicht van de kosten als er wel rekening 
gehouden wordt met onvoorziene tegenvallers.” Er is toegezegd dat dit zou worden 
meegenomen in het aangepaste voorstel maar dit stuk is gelijk gebleven. Daarom 
nogmaals de vraag: Is het realistisch om geen post onvoorzien op te nemen terwijl de 
totale kosten van het project zo zijn toegenomen? Wat zou het bedrag zijn van een 
post onvoorzien in dit project? 


